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Abstract (en)
The stamp (1) has pressure actuator (3) with arms (4) fitted to the side walls (5) of the housing (2). At least one securing component is horizontally
displaceable in one of the arms. This component can engage at least one securing niche (8) in the adjacent side wall of the housing. The securing
component fixes the actuator in predetermined positions along its movement path on the housing. The niche on its upper edge has a back cut, and
the securing component is formed by a sprung tongue (7), the free end of which can be pressed into the niche and hooked behind the back cut.

Abstract (de)
Beschrieben ist ein Handstempel (1) mit einem Gehäuse (2) und einem das Gehäuse (2) übergreifenden entgegen Federkraft verschiebbaren
Betätigungsbügel (3), der an den Seitenwänden (5) des Gehäuses (2) geführte Schenkel (4) aufweist, wobei zumindest ein in einem der Schenkel.
(4) in horizontaler Richtung versetzbar angeordnetes Rastelement in Form einer federnden Zunge (7) vorgesehen ist, welche mit einer Rastnische
(8) in Eingriff bringbar ist, die an der benachbarten Seitenwand (5) des Gehäuses (2) angeordnet ist, und die an ihrem oberen Rand mit einer
Hinterschneidung (15) versehen ist, hinter der das freie Ende (9) der Zunge (7) einhakbar ist. <IMAGE>
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